
Protokół nr 6/2019 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Budżetu 

z dnia 25 września 2019 r. 

 

Komisja Infrastruktury i Budżetu w składzie: 

1. Ziółkowski Ireneusz – Przewodniczący Komisji 

2. Knitter Rafał – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Batóg Marian – Członek Komisji  

4. Krycki Adam – Członek Komisji 

Osoby zaproszone i obecne na posiedzeniu: 

- Marek Malinowski – skarbnik Gminy Dębnica Kaszubska 

- Paulina Korsak – insp. ds. drogownictwa i transportu  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zapoznanie z założeniami do projektu budżetu na 2020 rok. 

3. Omówienie sprawy bieżących. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1-2 

Komisja przyjęła porządek obrad. Komisja doprecyzowała pkt 3 o następujące zagadnienie: 

1) Informacja o stanie technicznym i użytkowym ogólnodostępnych placów zabaw. 

 

 W sprawie pierwszego zagadnienia, szczegółowych wyjaśnień dotyczących wykonania 

budżetu za I półrocze 2019 roku udzielił Skarbnik Gminy Dębnica Kaszubska Marek 

Malinowski. Zapoznano się z Uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 10 

września 2019 roku. Wójt Gminy Dębnica Kaszubska przedłożył informację o przebiegu 

wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2019 roku, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej oraz o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury za 

pierwsze półrocze 2019 roku. 

 

     Z przedłożonej informacji wynikało, że: 

 

- zaplanowane dochody ogółem w wysokości  52.148.432 zł zrealizowano w 48,9%, 

- zaplanowane dochody bieżące w wysokości 45.288.751 zł zrealizowano w 55,4%, 

- zaplanowane dochody majątkowe w wysokości 6.859.681 zł zrealizowano w 6,2%, 

- zaplanowane wydatki ogółem w wysokości 55.556.493 zł zrealizowano w 47,5%, 

- zaplanowane wydatki bieżące w wysokości 42.989.723 zł zrealizowano w 53,0% planu, 

- zaplanowane wydatki majątkowe w wysokości 12.566.770 zł zrealizowano w 28,8% planu, 

- budżet gminy na koniec I półrocza 2019 roku zamknął się deficytem w kwocie 896.822,14 zł,  

- zobowiązania budżetu według tytułów dłużnych na koniec I półrocza 2019 roku wynoszą 

25.221.617,65 zł co stanowi w stosunku do planowanych dochodów 48,37%, 



- dochody bieżące wykonano w kwocie 25.067.968,56 zł, zaś 

- wydatki bieżące wykonano w kwocie 22.771.031,42 zł zatem nadwyżka operacyjna na dzień 30 

czerwca 2019 roku wyniosła 2.296.937,14 zł. 

 

Z pisma wynika, że przedłożone informacje przez Wójta dają obraz wykonania budżetu 

w I półroczu 2019 roku. 

Komisja przyjęła  pozytywnie informacje z przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 

roku. Na zakończenie rozmowy ze Skarbnikiem Gminy wspomniano, czy w budżecie gminy na 

2020 rok zostaną przeznaczone środki finansowe na budowę nowych punktów oświetlenia 

ulicznego. Komisja w swoim planie pracy na 2019 rok na najbliższym posiedzeniu, które będzie 

wyjazdowe, zajmie się tematem nowych punktów oświetleniowych na terenie gminy 

i poinformuje radnych. 

Ad. 3-4 

 Następnie zaproszono na spotkanie panią Paulinę Korsak, z którą przeprowadzono 

rozmowę na temat stanu technicznego ogólnodostępnych placów zabaw. 

1) Niepoględzie – plac zabaw został przekazany w całości dla szkoły. 

2) Gałęzów posiada nowe urządzenia. Stary sprzęt został zdemontowany.  

3) Podwilczyn – stare urządzenia zostały zdemontowane. 

4) Mielno – posiada nowe urządzenia na placu zabaw. 

5) Skarszów Górny – urządzenia w części zostały naprawione. W roku 2017 plac został 

doposażony w nowe elementy. 

6) Skarszów Dolny – posiada plac zabaw, który w części został zdemontowany. 

Z pozostałych urządzeń jak ustalono, nikt nie korzysta. 

7) Sołectwo Motarzyno – w samej miejscowości znajdują się nowe urządzenia na placu 

zabaw, które zostały sfinansowane z funduszu sołeckiego. 

8) Kotowo – posiada plac zabaw przy boisku, który będzie demontowany, w znacznej części 

urządzenia nie nadają się do użytkowania. 

9) Budowo – pozostał plac zabaw na terenie przedszkola, który został przekazany w całości. 

Pozostałe miejsca gdzie znajdowały się urządzenia (przy blokach) zostały zdemontowane.   

10) Sołectwo Borzęcino – w znacznej części zdemontowało swoje urządzenia. Posiada na 

placach pojedyncze urządzenia, które również zostaną zdemontowane w najbliższych 

dniach. 

11) Starnice – w znacznej części zdemontowano urządzenia, znajdują się jedynie pojedyncze 

urządzenia, które mogą być użytkowane. 

12) Łabiszewo – urządzenia zostały w całości zdemontowane. 

13) Sołectwo Dobieszewo – posiada plac zabaw przy boisku i urządzenia nie nadają się do 

użytkowania, posiadają widoczne uszkodzenia. W najbliższych dniach zostaną 

zdemontowane.  

14) Podole Małe – cały plac zabaw, jego urządzenia są nowe. 

15) sołectwo Dobra – posiada nowe urządzenia na placu zabaw. 

16) Gogolewo – urządzenia znajdujące się na placu zabaw w znacznej części zostały 

naprawione. Nie nadające się do użytkowania zostały zdemontowane. 

17) Gogolewko – znajduje się plac zabaw postawiony z funduszu sołeckiego. 

18) Sołectwo Grabin – posiada skromny plac zabaw, który jest użytkowany. 



19) Krzywań – plac zabaw został naprawiony i regularnie poddawany kontroli i sprawdzeniu 

pod kątem bezpieczeństwa. 

20) Sołectwo Dębnica Kaszubska – należy podzielić na place zabaw, które już zostały 

zdemontowane i są to teren przy GOK-u, osiedle Północ. Następnie urządzenia do 

demontażu i są to urządzenia na osiedlu przy ulicy Wysokiej.  Place które powstały i ich 

urządzenia są nowe, znajdują się przy ul. Leśnej (2018 rok powstawania) i przy 

ul. Zajęczej (2019 rok powstania). 

 

Komisja zwraca szczególną uwagę na zamontowanie nowych regulaminów przy placach zabaw 

oraz sprawdzanie urządzeń  ich stanów technicznych. 

 

Przewodniczący 

Komisji Infrastruktury i Budżetu 

 

/-/Ireneusz Ziółkowski 


